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  Z A P I S 
 

5. seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, 
25.03.1999 v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
 
Gospod Miha VODENIK, župan občine Gornja Radgona je otvoril sejo in pozdravil vse 
prisotne.  
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo na seji prisotnih 15 članov občinskega sveta.   
 
Število prisotnih članov občinskega sveta se je med sejo povečevalo, na koncu je bilo 
prisotnih 21 članov občinskega sveta. 
 
Opravičeno  je bil odsoten gospod Janko IRGOLIČ, podžupan. 
 
Ostali prisotni: 
• predstavniki občinske uprave: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Andrej 

SUBAŠIČ, Terezija CIPOT, Janja BRUMEN, Ivanka HIBLER, Leopoldina-Pika VODNIK, 
Peter CVETKOVIČ; 

• gospod Anton ROŽMAN, Občinski štab civilne zaščite; 
• gospod Štefan FARTEK, Občinsko gasilsko poveljstvo občine Gornja Radgona; 
• gospod Ivan RIHTARIČ, direktor Ljudske univerze Gornja Radgona; 
•  novinarji. 
 
Seja je posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Pred sejo je bilo svetnikom razdeljeno naslednje gradivo: 
• mnenje in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
• mnenje in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe; 
• mnenje Odbora za področje družbene dejavnosti; 
• mnenje in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo; 
• dopolnitev pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o določitvi načina in 

pogojev upravljanja s poslovnimi prostori in o oddajanju poslovnih prostorov v najem 
v skladu s predlogom Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo; 

• popravki oz dopolnitve  predlagatelja k odloku o ustanovitvi javnega zdravstvenega 
zavoda Zdravstveni dom G.Radgona; 

• korigirana zadnja stran koledarja prireditev v letu 1999 v občini Gornja Radgona. 
 
 
 
Ad. 2:  Obravnava in sprejem zapisa 4. seje občinskega sveta 
 
Gospod Miha VODENIK, predsedujoči je dal zapis 4. seje občinskega sveta v razpravo. 
Razprave ni bilo, zato je dal zapis na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 
S K L E P  št. 51: 

 
Sprejme se zapis 4. seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona z dne 25.02.1999. 
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Seji sta se pridružila člana občinskega sveta, gospod Branko KOCBEK in gospod Anton 
TROPENAUER. Tako je bilo na seji prisotnih 17 članov občinskega sveta. 
 
 
Ad. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Gospod Miha VODENIK, predsedujoči je prebral predlagani dnevni red, posredovan z 
vabilom in ga dal v razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevni red na glasovanje. Soglasno je bil 
sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa 4. seje Občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi svetnikov 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podeljevanju priznanj občine Gornja 

Radgona - prva in druga obravnava 
6. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o določitvi načina in pogojev 

upravljanja s poslovnimi prostori in oddajanju poslovnih prostorov v najem - prva in 
druga obravnava 

7. Odlok o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda - Zdravstveni dom Gornja 
Radgona - ponovna obravnava 

8. Sklep o določitvi športnih objektov občinskega pomena na področju športa v občini 
Gornja Radgona - II. del 

9. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o merilih in kriterijih za 
sofinanciranje programov športa v občini Gornja Radgona 

10. Pokrivanje izgube iz leta 1998  v kinodejavnosti 
11. Program varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v letih 1999-2003 
12. Program varstva pred požari v občini Gornja Radgona za obdobje 1999-2003 
13. Program in plan dela Komunalnega podjetja Gornja Radgona za leto 1999 
14. Cenik Komunalnega podjetja Gornja Radgona za storitve javne snage in zimske 

službe 
15. Odlok o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin za pešce in zelenih površin - prva 

in druga obravnava 
16. Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe "javna snaga, čiščenje 

javnih površin, površin za pešce in zelenih površin" - prva in druga obravnava 
17. Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine Gornja 

Radgona - prva in druga obravnava 
18. Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki in odlaganju ostankov komunalnih 

odpadkov - prva in druga obravnava 
19. Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe »ravnanje s komunalnimi 

odpadki in odlaganje ostankov komunalnih odpadkov« - prva in druga obravnava 
20. Predlog programa investicij na stanovanjskih in poslovnih objektih v letih 1999-2003      

- druga obravnava 
21. Predlog programa investicijskega in tekočega vzdrževanja ter investicij na področju 

družbenih dejavnosti v obdobju 1999 - 2007 - prva obravnava 
22. Predlog programa obnovitvenih del na občinskih cestah za obdobje 1999 - 2005         

- druga obravnava 
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23. Predlog programa izgradnje vodovodov za obdobje 1999 - 2003 - druga obravnava 
24. Predlog programa nadaljnje izgradnje kanalskega sistema in ČN Gornja Radgona v 

letih 1999 - 2003 - druga obravnava 
25. Odlok o proračunu občine Gornja Radgona za leto 1999 - druga obravnava 
  
26. Koledar prireditev v letu 1999 v Občini Gornja Radgona 
27. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge svetnikov 
 
 
 
Ad. 4:  Vprašanja, predlogi in pobude  svetnikov 
 
Gospod Milan NEKREP, član občinskega sveta je podal  naslednjo pobudo: 
»Znano je, da je  hotel Grozd v Gornji Radgoni prodan kupcu iz Beltinec, ki pa ne 
namerava vršiti gostinske dejavnosti, ampak namerava spremeniti hotel v poslovni 
objekt. Med drugim bi naj v hotelu imel  poslovne prostore tudi Center za socialno delo 
Gornja Radgona. Predlagam sprejem pobude, da občinski svet od kupca zahteva, da 
se v hotelu še naprej odvija hotelsko-gostinska dejavnost.« 
 
Predsedujoči je dal pobudo na glasovanje. Pobuda je bila soglasno sprejeta. 
 
 
 
Ad. 5:  Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podeljevanju priznanj občine  
            Gornja  Radgona - prva in druga obravnava 
 
Gospa Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave je uvodoma povedala, da 
se z predlaganim odlokom spreminja 14. člen Odloka o podeljevanju priznanj občine 
Gornja Radgona. Predlagana sprememba je posledica novele Zakona o lokalni 
samoupravi, saj je bila z njo ukinjena funkcija predsednika občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  52:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o podeljevanju priznanj občine Gornja Radgona - prva in druga obravnava. 
 
 
 
Ad. 6:  Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o določitvi načina in pogojev  
            upravljanja s poslovnimi prostori in oddajanju poslovnih prostorov v najem - prva  
            in druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev k odloku je podala gospa Terezija CIPOT, strokovna sodelavka 
občinske uprave.  Že v sami obrazložitvi k predlogu pravilnika je zapisano, da je pravna 
podlaga za pripravo sprememb in dopolnitev pravilnika še vedno v določbi sedaj 
veljavnega statuta,  v katalogu pristojnosti občin ter v tolmačenju oz. mnenju  ministrstva 
z dne 02.04.1996. Iz teh dokumentov izhaja, da gre pri oddajanju poslovnih prostorov in 
poslovnih stavb za redno upravljanje z občinskim premoženjem in da je tako oddajanje 
poslovnih prostorov in poslovnih stavb v pristojnosti občinske uprave. Ta lahko ustanovi 
komisijo za ta namen, imenuje jo župan in je za svoje delo odgovorna županu. Dodala 
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je, da je predlagatelj tudi dopolnil predlog, v skladu s predlogom Odbora za 
gospodarstvo, obrt in podjetništvo. Predlagala je, da občinski svet predlagani pravilnik  z 
dopolnitvami sprejme. 
 
Brez razprave je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  53: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o določitvi načina in pogojev upravljanja s poslovnimi prostori in o oddajanju 
poslovnih prostorov v najem - prva in druga obravnava z naslednjo dopolnitvijo: 
n v 3. členu se prvi stavek 2. odstavka dopolni z naslednjim: »dva člana pa se imenujeta 

izmed članov občinskega sveta«. 
n v 9. členu se za besedo »povišuje« dodata besedi »in znižuje«. 
 
  
 
 
Ad. 7:  Odlok o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja      
             Radgona - druga obravnava 
 
Uvod je podala Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave.  Svetnike je na 
kratko seznanila  s potekom obravnave (prve in druge) v vseh treh občinskih svetih 
(občine Gornja Radgona, Radenci in Sveti Jurij). Poudarila je, da morajo vsi trije občinski 
sveti sprejeti odlok v isti vsebini. Tako sta Občina Radenci in Občina Sveti Jurij že sprejeli 
odlok v drugi obravnavi. Svetnikom občine G.Radgona so bili pred sejo predloženi tudi 
popravki odloka, ki so identični vsebini odloka, ki sta ga sprejeli ostali dve občini.  Na 
koncu je svetnikom predlagala, da odlok s predloženimi popravki sprejmejo in tako 
omogočijo pravno delovanje zavoda Zdravstveni dom G.Radgona.  
  
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Razpravljala je gospa Violeta DEUTSCH MESARIČ, članica občinskega sveta. Zanimalo jo 
je, kaj za občino Gornja Radgona finančno pomeni  vsebina 7. člena, ki je dopolnjena z 
dodatno dejavnostjo.  Menila je, da je sprejemljivejši prvotni predlog, ki ga je sprejel tudi  
prejšnji Občinski svet občine Gornja Radgona.  Tudi 9. člen, ki opredeljuje sestavo in 
število članov  sveta zavoda je  slabo nastavljen, zaradi težav s sklepčnostjo sveta 
zavoda, na kar je opozorila tudi dr. Marija Kuzma, direktorica zavoda na seji Odbora za 
področje družbene dejavnosti. Vprašala je še, kaj bi pomenilo, če bi občinski svet 
preložil sprejemanje odloka na naslednjo sejo. 
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta se je vključil v razpravo. Načeloma se je 
strinjal z mnenjem gospe Violete Deutsch Mesarič, vendar je opozoril, da je bilo besedilo 
odloka že sprejeto v ostalih dveh občinah in usklajeno na skupni komisiji.  Če bi želeli 
vsebino odloka spremeniti bi bili spet na začetku, pa tudi iz proceduralnih razlogov to ni 
možno narediti. 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta je dejal, da so na Odboru za področje 
družbene dejavnosti obravnavali odlok. Na seji odbora se je tudi opozorilo na zadeve, ki 
jih je gospa Violeta v razpravi iznesla. Ugotovili pa so, da je komisija opravila svoje delo 
in da ima vsaka občina pravico da poda svoje predloge.  
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V tem času se je prisotnost članov občinskega sveta na seji povečala, saj sta se seji 
pridružila še gospod Danilo Tirš in Andrej Ritlop.  Tako je bilo na seji prisotnih 20 članov 
občinskega sveta. 
 
Gospa Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave je v nadaljevanju 
odgovorila na vprašanja, ki so bila v razpravi postavljena. Glede finančnih obveznosti 
občin za izvajanje dejavnosti naštetih v 7. členu odloka je dejala, da je v 20. členu 
odloka dano zagotovilo. Potrdila je, da je dr. Marija Kuzma opozorila na nesklepčnost 
zaradi števila članov sveta zavoda, vendar je komisija za usklajevanje pretehtala vsa 
mnenja, o nekaterih zadevah je celo glasovala.  Če se želi spremeniti vsebina odloka, 
jo morajo ponovno potrditi vse tri občine  oz. občinski sveti. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal najprej na glasovanje predlog gospe Violete 
Deutsch-Mesarič, da se sprejem odloka prenese na naslednjo sejo občinskega sveta. 
 
Za predlog ni glasoval nihče, vsi svetniki so bili PROTI predlogu. 
 
Nato je predsedujoči dal na glasovanje predlog, da občinski svet sprejme predlog 
odloka s popravki.   Z večino glasov (19 ZA in 1 VZDRŽANIM) je bil sprejet naslednji 
 
 

S K L E P   št. 54: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o ustanovitvi javnega 
zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona - druga obravnava z 
naslednjimi popravki in dopolnitvami: 
• zadnja alineja v 6. členu pravilno glasi: 
»N/85.141 Druge zdravstvene dejavnosti ter finančno računovodska opravila za javni 

zavod v skladu s predpisi«. 
• v 7. členu se pri točki 3 doda tretja alinea, ki glasi: 
• dejavnost medicine dela, športa in prometa 
• v 9. členu I. odstavek pravilno glasi: 
»Zavod upravlja svet zavoda, ki ima 9 članov. Svet zavoda sestavljajo: 
n 2 predstavnika delavcev zavoda; 
n 6 predstavnikov ustanoviteljic in sicer Občina Gornja Radgona 3 predstavniki, 

Občina Radenci 2 predstavnika in Občina Sveti Jurij ob Ščavnici 1 predstavnik. 
n 1 predstavnik zavarovancev«. 

 
• doda se 27. a  člen, ki glasi: 
»V kolikor se ustanoviteljice dogovorijo o drugačnem deležu pri delitvi premoženja se 

pristopi k spremembi 3. člena tega odloka.« 
 
 
 
Ad. 8:  Sklep o določitvi športnih objektov občinskega pomena na področju športa v  
            občini  Gornja Radgona (II. del) 
  
Uvodoma je Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave povedala, da gre za 
določitev športnih objektov po krajevnih skupnostih. V sklepu so zajeta mala nogometna 
igrišča v krajevni skupnosti Negova, Apače in Stogovci.  Predlagala je, da občinski svet 
sprejme predlagani sklep. 
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Razprave ni bilo, soglasno je bil sprejet naslednji 
 

 
S K L E P   št. 55: 

 
I. 
 

Za športne objekte občinskega pomena Občine Gornja Radgona se v skladu z 1. 
odstavkom 64. člena Zakona o športu  (Ur. list RS, št. 22/98) določijo naslednje za športno 
dejavnost opremljene in urejene površine in prostori na območju občine Gornja 
Radgona in sicer: 
 
1. V Krajevni skupnosti Negova 
- igrišče pri Osnovni šoli (asfaltirano)  parc. št. 1210/2  k.o. Negova 
- nogometno igrišče (travnato)   parc. št. 1188/1  k.o. Negova 
 
2. V Krajevni skupnosti Apače 
- nogometno igrišče v Žepovcih   parc. št. 513/1  k.o. Žepovci 
- nogometno igrišče v Lešanih   parc. št. 1007   k.o. Plitvica 
- nogometno igrišče na Plitvici   parc. št. 1131/1; 1131/3 k.o. Plitvica 
- nogometno igrišče v Lutvercih   parc. št. 81/1; 81/2; 81/4; 
       81/5; 81/6; 81/7; 84/2;  

 1246/16; 1232/60;1232/61; 
       1232/62; 1232/52;   k.o. Lutverci 
 
3. V Krajevni skupnosti Stogovci 
- nogometno igrišče v Podgorju   parc. št. 3/2; 2/1;  k.o. Podgorje 
  
 

2. 
 

Nepremičnine iz točke 1. tega sklepa postanejo lastnina Občine Gornja Radgona. Vpis 
lastninske pravice v zemljiški knjigi se opravi na predlog Občine Gornja Radgona, v roku 
navedenem v 64. členu Zakona o športu. 
 
 

3. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnih objavah občine Gornja 
Radgona, v lokalnem časopisu Prepih. 
 
 
 
Ad. 9:  Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o merilih in kriterijih za  
            sofinanciranje  programov športa v občini Gornja Radgona 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja BRUMEN, strokovna sodelavka občinske uprave. 
Dejala je, da je občinski svet sprejel Pravilnik o merilih in kriterijih za sofinanciranje 
programov športa v občini Gornja Radgona. Komisija, ki jo je imenoval župan v skladu z 
določili pravilnika, je ugotovila, da so določila 8. in 9. člena pravilnika zelo zahtevna in 
da jih izvajalci programov ne bodo mogli izvesti. Komisija predlaga, da se vnesejo v 8. 
člen realne zahteve, ki so v enakem sorazmerju glede na specifičnost posamezne 
panoge. Komisija tudi ugotavlja, da so razponi v 9. členu premajhni in da so dejanske 
razlike med posameznimi športnimi panogami veliko večje, zato predlaga razpon brez 
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določitve najnižje spodnje osnove.  Komisija tudi predlaga, da se sredstva za program 
športne vzgoje šoloobveznih otrok določijo na enak način kot za ostale športe in da se 
tako omogoči izvajanje večjega obsega interesnih dejavnosti. Ob koncu je dodala, da 
se predlagatelj s predlogi komisije strinja, zato je predlagala, da občinski svet sprejme 
predlagane spremembe in dopolnitve pravilnika. 
 
Razprave ni bilo, soglasno je bil sprejet naslednji  

 
S K L E P   št. 56: 

 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
pravilnika o merilih in kriterijih za sofinanciranje programov športa v občini Gornja 
Radgona. 
 
 
 
Ad. 10:  Pokrivanje izgube iz leta 1998 v kinodejavnosti  
 
Uvod k tej točki je podala gospa Ivanka HIBLER, strokovna sodelavka občinske uprave.  
Med drugim je dejala, da je bilo za leto 1998 ugotovljenih 1,558.374 SIT nekritih 
odhodkov, poleg tega pa je odprta še obveznost  iz najetega posojila za nabavo 
kinoozvočenja v višini 3 mio SIT. Z nastalim stanjem je bil seznanjen Odbor za področje 
družbenih dejavnosti, ki je celotno problematiko obravnaval na dveh sejah. Po temeljiti 
proučitvi nastalega stanja je sprejel stališča, na osnovi katerih je kinodejavnost izvzeta iz 
dejavnosti, ki se financirajo iz občinskega proračuna. Za sanacijo že nastalega 
evidentiranega stanja je odbor sprejel sklep, s katerim je bilo predlagano pristojnemu 
Odboru za proračun, finance in premoženjske zadeve, da se nekriti odhodki iz 
preteklega leta na področju kulturnih dejavnosti v višini 4,588.374 SIT pokrijejo iz 
nerazporejenih sredstev po zaključnem računu proračuna za leto 1998. Ta predlog je 
Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve obravnaval skupno s predlogi 
ostalih odborov na 3. seji dne 02.03.1999. Sprejel je sklep, da se izguba iz kinodejavnosti 
in neporavnanih obveznosti iz najetega posojila v predlagani višini pokrije, s tem pa 
postane občina tudi lastnica nabavljenega ozvočenja, ki je montirano v kinodvorani. 
Na tej osnovi je tudi predlagatelj proračuna to obveznost vključil v predlog odloka o 
proračunu za leto 1999. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje 
predlog, da se informacija v predlagani vsebini sprejme. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 57: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona  sprejme informacijo o pokrivanju izgube iz leta 
1997 in 1998 v kinodejavnosti.  
Pokrije se nastala izguba iz kinodejavnosti v letih 1997 in 1998 in druge neporavnane 
obveznosti iz leta 1998, v skupnem znesku 4,588.374,00 SIT. 
Občina Gornja Radgona postane lastnica kinoozvočenja, ki je montirano v Kulturnem 
domu. 
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Ad. 11:  Program varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v letih 1999-2003 
 
Gospod Anton ROŽMAN, poveljnik Civilne zaščite občine Gornja Radgona podal kratko 
obrazložitev.  
 
Razprave ni bilo.  Soglasno je bil sprejet naslednji  
 
 

S K L E P  št. 58: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program varstva pred naravnimi in 
drugimi nesrečami v letih 199-2003 v Občini Gornja Radgona. 
 
 
 
Ad. 12:  Program varstva pred požari v občini Gornja Radgona za obdobje 1999-2003 
 
Uvodoma je spregovoril gospod Štefan FARTEK, poveljnik občinskega gasilskega 
poveljstva. Pojasnil je samo, da zahteva obnova voznega parka največje odhodke, da 
pa je Zavarovalnica Triglav že nakazala kvoto sredstev. 
 
Razprave ni bilo. Predsedujoči je predlagal občinskemu svetu da program sprejme. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 59:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program varstva pred požari v občini 
Gornja Radgona za obdobje 1999-2003. 
 
 
 
Ad. 13:  Program in plan dela Komunalnega podjetja Gornja Radgona za leto 1999 
 
Daljši uvod k točki je podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka za urejanje in 
varstvo prostora ter komunalno infrastrukturo.   Dejal je, da je Komunalno podjetje 
pripravilo program za vse tri občine, za katere opravlja dejavnost.  Seznanil je svetnike z 
ugotovitvami občinske uprave v zvezi z oskrbo s pitno vodo (prihodki iz prodane vode, 
ukinitev takse, cena vode), odvajanjem in čiščenjem komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda, gospodarjenje in ravnanje z odpadki (kjer je omenil tudi regijsko 
odlagališče v Puconcih). Govoril je tudi o ugotovitvah občinske uprave glede 
gramozničarstva ter glede poslovnih prostorov in opreme.  Občinska uprava predlaga, 
da se v celoti zavrne predlagani program in plan Komunalnega podjetja Gornja 
Radgona za leto 1999. Predlagal je, da občinski svet sprejme sklep in zavrne program in 
plan dela Komunalnega podjetja G.Radgona za leto 1999. 
 
Gospod Andrej SUBAŠIČ, strokovni sodelavec občinske uprave je svetnikom podal 
ugotovitve občinske uprave glede javne snage in zimske službe. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je seznanil svetnike s predlogom odbora.  
Za to točko je odbor predlagal, da se umakne z dnevnega reda in da se pripravi 
konkreten način delovanja dejavnosti, ki jih je do sedaj opravljalo Komunalno podjetje. 
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Enako je odbor predlagal za naslednjo točko dnevnega reda. Sam je prišel na sejo po 
sprejemu dnevnega reda, zato ni mogel prej podati tega predloga odbora.  
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal predlog sklepa na glasovanje.  Z večino 
glasov za (16 ZA in 5 PROTI) je bil sprejet naslednji 
 
 

S K L E P   št. 60: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona zavrne Program in plan dela Komunalnega 
podjetja Gornja Radgona za leto 1999. 

 
 
 

 
Ad. 14:  Cenik Komunalnega podjetja Gornja Radgona za storitve javne snage in  
               zimske  službe 
 
 
Uvodoma je spregovorila gospa Janja BRUMEN, strokovna sodelavka občinske uprave. 
Dejala je, da gre za razhajanja med občinsko upravo in Komunalnim podjetjem, saj se 
občinska uprava s ceno ne strinja. Predlagala je, da občinski svet pooblasti občinsko 
upravo, za pripravo predlagane metodologije za oblikovanje cen navedenih storitev.   
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje.  Z večino glasov (17 
ZA in 4 VZDRŽANIMI) je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 61: 
 

1.  Občinski svet občine Gornja Radgona ne daje soglasja k ceniku za javno snago in 
zimsko službo za občino Gornja Radgona, ki ga je predložilo Komunalno podjetje 
Gornja Radgona. 

2.  Občinski svet občine Gornja Radgona pooblašča strokovne službe občinske uprave, 
da pripravijo metodologijo za oblikovanje cen javne snage in zimske službe in jo 
predložijo v potrditev. 

 
 
 
Ad. 15:  Odlok o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin za pešce in zelenih površin 
              - prva in druga obravnava 
 
K tej točki je uvodno obrazložitev podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka za 
urejanje in varstvo prostora ter komunalno infrastrukturo. Dejal je, da je bila z Odlokom o 
gospodarskih javnih službah javna snaga in čiščenje javnih površin, površin za pešce in 
zelenih površin opredeljena kot ena izmed gospodarskih javnih služb. Ta služba je po 
določilih Zakona o varstvu okolja obvezna  gospodarska javna služba. To službo so 
prebivalci občine Gornja Radgona zelo pogrešali. S sprejemom obravnavanega 
odloka se bo ta služba dvignila na višji nivo in bo imela večji pomen.  Odlok določa 
javne površine v 2. in 3. členu odloka, v 7. členu pa določa dejanja, ki so prepovedana 
na javnih površinah. Nadzor nad izvajanjem odloka bodo opravljale inšpekcijske službe 
oziroma redar.  
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Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je prebral mnenje Odbora za varstvo 
okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki je sledeče: 
»Odbor sprejema predlog odloka o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin za pešce 
in zelenih površin - prva in druga obravnava.« 
 
 
 
Druge razprave  ni bilo. Sledilo je glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 62:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o javni snagi, čiščenju javnih 
površin, površin za pešce in zelenih površin - prva in druga obravnava. 

  
 
 
 
Ad. 16: Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe »javna snaga, čiščenje  
              javnih površin, površin za pešce in zelenih površin - prva in druga obravnava 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka za urejanje in varstvo prostora ter komunalno 
infrastrukturo je dejal, da se z odlokom določajo pogoji, postopki in merila za 
podeljevanje koncesije na področju gospodarske javne službe »javna snaga, čiščenje 
javnih površin, površin za pešce in zelenih površin. V 6. členu odloka so tako navedeni 
tudi pogoji, ki jih mora izpolnjevati koncesionar javne službe. Opredeljen je tudi nadzor 
občine nad delom koncesionarja in izvajanjem službe. Koncesionarja občina pridobi na 
podlagi javnega razpisa za dobo 5 let. Odlok prav tako  določa primere, kdaj preneha 
koncesijsko razmerje.  Opomnil je tudi na določilo, da koncesionar prevzame v redno 
delovno razmerje delavce Komunalnega podjetja Gornja Radgona. Predlagal  je, da 
občinski svet sprejme predlagani odlok.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je prebral mnenje Odbora za varstvo 
okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe. To je naslednje: 
»Odbor sprejema predlog odloka za prvo in drugo obravnavo z dopolnilom, da se v 16. 
členu v tretjem odstavku za besedo »z« doda beseda »upravna«. 
 
Druge razprave ni bilo. Preden je bil dan odlok na glasovanje, se je predsedujoči strinjal 
s predlogom Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in 
dal predlog sklepa, skupaj s popravkom 16. člena na glasovanje. Soglasno je bil sprejet 
naslednji 
  

S K L E P   št. 63: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o koncesiji za izvajanje 
gospodarske javne službe »javna snaga, čiščenje javnih površin, površin za pešce in 
zelenih površin« - prva in druga obravnava, s predlogom Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe, da se v 16. členu v tretjem odstavku doda 
beseda »upravna«. 
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Ad. 17:  Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine Gornja  
              Radgona  - prva in druga obravnava  
     
Kratko obrazložitev k tej točki je podala gospa Darinka BODANEC, vodja odseka obče 
uprave in proračuna. Predvsem je izpostavila predloge glede organizacije in 
delovnega področja občinske uprave. Tako je povedala, da se s odlokom predlaga, 
da bo občinska uprava imela tri notranje organizacijske enote (oddelek obče uprave in 
proračuna, oddelek za urejanje in varstvo prostora ter komunalno infrastrukturo in 
oddelek za družbene dejavnosti in gospodarstvo). Te so povzete po dejanskem stanju.  
Pojasnila je še, da sta znotraj oddelka za urejanje in varstvo prostora ter komunalno 
infrastrukturo predvidena dva režijska obrata za izvajanje gospodarske javne službe in 
sicer:  za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči, ter oskrbo s pitno vodo in odvajanje in 
čiščenje komunalnih odpadnih in padavinskih voda. Ta obrata se bosta organizirala kot 
nesamostojna obrata, prihodki in odhodki obrata pa se bodo vključevali v občinski 
proračun. Na koncu je občinskim svetnikom predlagala, da odlok obravnavajo ter ga 
sprejmejo v prvi in drugi obravnavi. 
 
 
Razprave ni bilo, sledilo je glasovanje o predlogu odloka. Soglasno je bil sprejet 
naslednji 
 

S K L E P   št. 64: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o organizaciji in delovnem 
področju občinske uprave občine Gornja Radgona - prva in druga obravnava. 
     
 
 
Ad. 18:  Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki in odlaganju ostankov komunalnih  
               odpadkov - prva in druga obravnava. 
 
Uvod je podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi. Dejal je, da 
je odlok usklajen z  veljavno republiško zakonodajo. Osnovni cilj odloka je dvig kvalitete 
te obvezne javne službe tako, da se vsi občani vključijo v obvezen odvoz odpadkov. Na 
kratko je spregovoril o zbiranju odpadkov,  odvozu odpadkov in o nabavi zabojnikov. Za 
slednje je dejal, da je dana možnost, da zabojnike nabavi izvajalec službe, povzročitelj 
pa jih plača v večmesečnih obrokih s ceno odvoza odpadkov.  
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki je naslednje: 
"Odbor sprejme predlog odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki in odlaganju 
ostankov komunalnih odpadkov - prva in druga obravnava." 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Soglasno je bil 
sprejet naslednji 

S K L E P   št.  65: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki 
in odlaganju ostankov komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona - prva in druga 
obravnava. 
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Ad. 19:  Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe »ravnanje s  
               komunalnimi odpadki in odlaganje ostankov komunalnih odpadkov«  
               - prva in druga obravnava 

 
 
Kratko obrazložitev je podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski 
upravi.  Govoril je o obveznosti koncesionarja, o dobi trajanja koncesije itd.  Tudi v tem 
odloku je vnešeno določilo, da koncesionar s pričetkom opravljanja javne službe 
prevzame v redno delovno razmerje delavce Komunalnega podjetja Gornja Radgona, 
ki to dejavnost opravljajo samo za območje občine Gornja Radgona. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je podal mnenje odbora. To je naslednje: 
»Odbor sprejme predlog odloka prva in druga obravnava z dopolnilom, da se v 19. 
členu v tretjem odstavku za besedo »z« doda beseda »upravna«. 
 
Predsedujoči je o tem predlogu odbora dejal, da ni sporen, nato pa dal predlog 
odloka, skupaj z dopolnitvijo na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 66: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o koncesiji za izvajanje 
gospodarske javne službe »ravnanje s komunalnimi odpadki in odlaganje ostankov 
komunalnih odpadkov« - prva in druga obravnava, s predlogom Odbora za varstvo 
okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, da se v 19. členu v tretjem 
odstavku doda beseda »upravna«. 
 
 
 
Ob 15.45 uri je predsedujoči odredil 20-minutni odmor.  
Seja se je nadaljevala ob 16.14 uri. 
 
 
 
Ad. 20:  Predlog programa investicij na stanovanjskih in poslovnih objektih v letih  

   1999-2003 - druga obravnava 
 
Uvod je podal gospod Andrej SUBAŠIČ, strokovni sodelavec občinske uprave. Na 
začetku je omenil, da je predlog programa v primerjavi s prvotnim nekoliko spremenjen 
in dopolnjen. V nadaljevanju je  obrazložil predvidene investicije po letih.  Dejal je, da so 
v drugem delu programa navedeni nekateri objekti, ki so prav tako potrebni celovite 
prenove ali rušenja ter nadomestne gradnje in jih v nadaljevanju naštel. Ob koncu je 
omenil še možne načine združevanja sredstev. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je prebral mnenje odbora, ki je naslednje: 
»Odbor predlaga občinskemu svetu občine Gornja Radgona, da predlog programa - 
druga obravnava sprejme z dopolnilom, da se objekt Apače 122 - stara šola vnese v 
leto 2002«. 
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Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta in predsednik Odbora za gospodarstvo, 
obrt in podjetništvo je svetnike seznanil z mnenjem odbora. Mnenje je naslednje: 
»Odbor podpira program s tem, da se naj izvaja tista investicija, ki je finančno pokrita v 
celoti in jo je mogoče pričeti takoj izvajati. Kar pomeni, da se lahko v posameznem letu 
do leta 2003 izvaja tudi investicija, ki v terminskem programu ni navedena, je pa 
prikazana pod ostalimi objekti«.    
 
Druge razprave ni bilo. Predsedujoči je dejal, da mnenji odborov nista sporni in dal 
predlog programa na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji  
 

 
S K L E P   št. 67: 

 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program investicij na stanovanjskih in 
poslovnih objektih v letih 1999-2003 - druga obravnava z dopolnilom, da se objekt 
Apače 122 – stara šola, vnese v leto 2002. 
 
 
 
Ad. 21:  Predlog programa investicijskega in tekočega vzdrževanja ter investicij na  
              področju  družbenih dejavnosti v obdobju 1999-2007 - prva obravnava. 
 
Uvodoma je gospod župan opozoril svetnike na napako - na 5. strani (4. točka), kjer je 
napačno zapisan republiški delež - 30 %.  Delež republiških sredstev je predvidoma 70%. 
Prosil je svetnike, da ta popravek upoštevajo. 
 
V nadaljevanju je spregovoril gospod Andrej SUBAŠIČ, strokovni sodelavec občinske 
uprave. Program je označil kot neke vrste evidenco vseh objektov s tega področja in z 
njimi povezanih posegov, tako glede tekočega in investicijskega vzdrževanja, kakor tudi 
samih investicij. Poudaril je, da terminski razpored vlaganj še ni izdelan, prikazan bo šele 
v drugi polovici leta 1999, ko bodo poznani finančni rezultati občinskega proračuna. 
Pojasnil je, da so vsi objekti razvrščeni v štiri glavne skupine, katere je v nadaljevanju 
naštel. Dejal je tudi, da je večino sredstev za vlaganja potrebno zagotavljati iz 
občinskega proračuna razen v primerih za OŠ Apače, Glasbeno šolo, Zdravstveni dom 
in Dom starejših občanov.  V naštetih primerih bo sredstva zagotavljala republika, v 
nekaterih primerih pa tudi na podlagi delitvenega ključa med vse tri občine (Glasbena 
šola in Zdravstveni dom). Na koncu je tudi on opozoril na napako pri deležu republiških 
sredstev za Dom starejših občanov in dejal, da je predviden delež republiških sredstev 
70%, to je cca 630.000.000,00 SIT. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Gospod Tone ROVŠNIK, član občinskega sveta in predsednik Odbora za področje 
družbenih dejavnosti je prebral mnenje odbora, ki je naslednje: 
»Odbor sprejme predlog programa na znanje in ga posreduje občinskemu svetu v prvo 
obravnavo in sprejem.« 
Dodal, oziroma opomnil je svetnike, da so nekatere investicije že v prioriteti in prosil, da 
se le-te nadaljujejo. 
 
Predsedujoči je dejal, da je predlog programa v prvi obravnavi dan bolj za informacijo 
in vpogled. Na podlagi realizacije proračuna bo možno pripraviti še predlog za drugo 
obravnavo. Pri tem se bodo spoštovali sklepi občinskega sveta v prejšnjem mandatu, 
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kateri je opredelil časovno zaporedje investiranja v posamezne objekte. Nato je dal 
predlog programa na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št.  68: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program investicijskega in tekočega 
vzdrževanja ter investicij na področju družbenih dejavnosti - prva obravnava. 
 
 
 
 
Ad. 22:  Predlog programa obnovitvenih del na občinskih cestah za obdobje 1999-2005  
              - druga obravnava 
 
Gospod Jože ŠČAVNIČAR, strokovni sodelavec občinske uprave je podal uvodno 
obrazložitev.  Dejal je, da je bil program prvotno pripravljen za pet let, glede na 
razpoložljiva sredstva v posameznih letih pa se je program razširil do leta 2005.  V 
nadaljevanju je naštel vse ceste, ki so v programu predvidene za letošnje leto in 
predvidena finančna sredstva za modernizacijo in obnovo cest po posameznih letih. Ob 
koncu je dejal, da je bil program usklajen in obravnavan na posameznih krajevnih 
skupnostih in na Odboru za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe. Ker je program razširjen za dve leti, so posamezne krajevne skupnosti 
pomaknjene za kakšno leto nazaj, kot je to bilo prvotno predvideno. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Gospod Karl MIR, član občinskega sveta se ni strinjal s predlaganim programom 
obnovitvenih del na občinskih cestah iz naslednjih razlogov:  V prvi obravnavi so 
uskladili program do leta 2003. Svet KS  Spodnji Ivanjci ni dal nobenih pripomb na 
predlog v prvi obravnavi, saj niso hoteli ovirati dela občinski upravi.  Ko pa  je  dobil 
gradivo za to sejo občinskega sveta je bil šokiran, saj je v KS Spodnji Ivanjci predvideno v 
štiriletnem mandatu  le 500 metrov cest za obnovo in modernizacijo. Veliko cest je 
premaknjenih na poznejše obdobje, nekatere ceste pa sploh niso zajete. Izrazil je 
razočaranje, da je Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe podprl takšen predlog. Kot predsednik sveta KS Spodnji Ivanjci je naslednji dan , 
to je 20.03.1999 poslal pritožbo županu in omenjenemu odboru. Svoje mnenje je podal 
tudi na sestanku s predstavniki krajevnih skupnosti in občinsko upravo, kjer je dobil 
odgovor, da bo o tem naslednji dan razpravljal odbor.  Ta je nato odločil, da se 
program podpre in s tem naredil krivico mnogim krajevnim skupnostim. Zato je odboru  
izrekel nezaupanje, saj ni zmožen uskladiti program izgradnje cest v prid vsem 
občanom. Ob koncu je dejal, da bo glasoval proti sprejemu programa obnovitvenih 
del na občinskih cestah. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe  je dejal, da je odbor na seji temu 
programu namenil največ časa za obravnavo. Pojasnil je, da ni bilo možno ugoditi 
vsem željam krajevnih skupnosti. V nadaljevanju je prebral mnenje odbora, ki je 
naslednje: 
»Odbor sprejme predlog programa za obdobje 1999-2005 druga obravnava s tem, da 
bo možno program po posameznih letih z ozirom na razpoložljiva sredstva, stanje cest 
(elementarne nesreče) in organiziranost krajanov tudi dopolnjevati.« 
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Dodal je še, da je cest, potrebnih obnove v občini Gornja Radgona zelo veliko. Da bi 
lahko vse uredili bi svetniki potrebovali tri ali štiri mandate. Odbor meni, da je glede na 
vse želje, dobro opravil svoje delo. 
 
Gospod Andrej RITLOP, član občinskega sveta je govoril tudi v imenu Krajevne skupnosti 
Stogovci. V svetu KS  so mnenja, da je ta program, program prejšnjega sveta KS 
Stogovci. Kljub temu so rekli,  da so naj vključene vse ceste, vendar v drugačnem 
zaporedju. Predvsem gre za cesto Vratja vas - Novi vrh, ki je vključena v program. Z 
predstavnico, ki tam živi so že dogovorili drugačen način asfaltiranja, saj je ob tej cesti 
samo ena hiša. Malo više je pa več hiš, ki so pripravljeni sofinancirati asfaltiranje ceste. 
Zato bi raje asfaltirali cesto do gospe Vračkove, ostali del ceste pa ne. Namesto tega bi 
bilo bolje asfaltirati del ceste, ki vodi mimo teh desetih hiš.  Tako za leto 1999 KS Stogovci 
nima pripomb, za naslednje leto pa bi skupaj z odborom, strokovnimi sodelavci ali 
županom dogovorili vrstni red. V programu so tudi ceste, kjer je izredno malo hiš oz. 
sofinancerjev(Vratja vas - Arzenšek, Vratja vas - Novi vrh). Opazili so tudi, da v letih 2001, 
2003 za KS Stogovci ni predvideno nič cest, potem pa v letu 2004 preveč.  
 
Druge razprave ni bilo. Predsedujoči je dal predlog programa na glasovanje, skupaj s 
predlogom Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe. 
 
 Z 1 glasom PROTI in ostalimi ZA je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 69: 
 

1.  Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program obnovitvenih del na 
občinskih cestah za obdobje 1999-2005 - druga obravnava. 

2.  Program bo možno po posameznih letih, z ozirom na razpoložljiva sredstva, stanje cest 
(elementarne nesreče) in organiziranost krajanov ustrezno dopolnjevati. 

 
 
 
Ad. 23:  Predlog programa izgradnje vodovodov za obdobje 1999-2003 - druga  
               obravnava  
 
Gospod Jože ŠČAVNIČAR, strokovni sodelavec občinske uprave je uvodoma na kratko 
spregovoril o predvidenih investicijah v vodovode za obdobje 1999-2003. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je prebral mnenje odbora, ki je naslednje: 
»Odbor sprejme predlog programa izgradnje vodovodov za obdobje 1999-2003 - druga 
obravnava s tem, da se v leto 2000 uvrsti sanacija vodovoda Norički Vrh v predvideni 
višini 4.000.000,00 SIT. Odbor je tudi mnenja, da bo program možno po posameznih letih 
z ozirom na razpoložljiva sredstva in organiziranost krajanov dopolnjevati. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal predlog programa skupaj s predlogom odbora 
na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 70: 
 

1.  Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program izgradnje vodovodov za 
obdobje 1999-2003 - druga obravnava. 
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2.  Program bo možno po posameznih letih, z ozirom na razpoložljiva sredstva in 
organiziranost krajanov ustrezno dopolnjevati. 

 
 
 
Ad. 24:  Predlog programa nadaljne izgradnje kanalskega sistema in ČN Gornja  
               Radgona v  letih 1999-2003 - druga obravnava 
 
 
Uvodoma je gospod Jože ŠČAVNIČAR, strokovni sodelavec občinske uprave je prebral 
predlagani program nadaljne izgradnje kanalskega sistema in ČN Gornja Radgona  v 
letih 1999-2003.  Dodal je le, da so stroški izgradnje čistilne naprave težko določljivi dokler 
ni projektov, gibljejo pa se od 300 mio SIT do 550 mio SIT, zato tudi viri sredstev niso 
navedeni. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta in predsednik Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe je svetnike seznanil z mnenjem odbora.  
 
Mnenje je naslednje: 
»Odbor sprejme predlog programa za obdobje 1999-2003 s tem, da bo možno program 
v naslednjih letih dopolnjevati z ozirom na razpoložljiva sredstva in potrebe krajanov.« 
 
K besedi se še je javil gospod Edvard TERŠEK, član občinskega sveta. Menil je, da bi 
morala občinska uprava razmišljati tudi o vaseh, ki ne bodo imele možnosti, da se 
priključijo na čistilno napravo v Gornji Radgoni.  Zanimalo ga je, ali se pripravlja kakšen  
sistem za individualne čistilne naprave v vaseh. 
 
Gospod Jože ŠČAVNIČAR, strokovni sodelavec občinske uprave je odgovoril, da  glede 
čistilne naprave za naselje Apače potekajo razgovori s podjetjem za urejanje voda iz 
Celja. Ogledali so si traso in pripravljajo analizo oz. dve varianti izvedbe tega projekta.  
Analiza je  v izdelavi, ko bo narejena se bo potrebno odločiti, kako pristopiti k reševanju 
tega problema. 
 
Župan je k temu dodal, da sta v letošnjem proračunu za projektno dokumentacijo zajeti 
dve postavki in sicer - kanalizacija Apače skupaj s pločnikom in javno razsvetljavo v 
višini 2.500.000 SIT in  kanalizacija Črnci - Apače  - Črnci (eventuelno tudi Podgrad)  v 
znesku 3.500.000 SIT. Zdaj se vsi podatki zbirajo, v doglednem času bo možno dati bolj 
jasno informacijo o rešitvi. 
Nato je zaključil razpravo in dal v sprejem predlog programa kanalskega sistema in ČN 
Gornja Radgona v letih 1999-2003 z vsebinsko dopolnitvijo Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 71: 
 

1.  Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Program nadaljnje izgradnje 
kanalskega sistema in čistilne naprave Gornja Radgona v letih 1999-2003 - druga 
obravnava. 

2.  Program je možno v naslednjih letih dopolnjevati z ozirom na razpoložljiva sredstva in 
potrebe krajanov. 
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Ad. 25:  Odlok o proračunu občine Gornja Radgona za leto 1999 - druga obravnava 
 

Gospa Darinka BODANEC, vodja odseka za občo upravo in proračun je pojasnila le tiste 
zadeve, ki se razlikujejo od predloga odloka v prvi obravnavi. Tako je bil na predlog 
Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve glede usklajenosti vsebinskega 
dela odloka, korigiran vsebinski del odloka tako, da je črtan 16. in 17. člen. V času 
obravnave so bile podane  pripombe oziroma zahteve po dodatnih sredstvih s strani OŠ 
Gornja Radgona za nabavo opreme v višini 3 mio SIT in ureditev obstoječe knjižnice 2 
mio SIT, s strani Območne obrtne zbornice G.Radgona za sejemsko predstavitev 
drobnega gospodarstva ob 20. obletnici delovanja  v višini 2,5 mio SIT ter sofinanciranje  
izvajanja programa svetovanja obrtnikov v višini 500.000 SIT,  Župnijski urad Gornja 
Radgona pa je z vlogo zahteval prerazporeditev sredstev v višini 2,5 mio SIT za ureditev 
rojstne hiše dr. Antona Trstenjaka ter dodatno za nadaljevanje investicije Doma dr. 
Antona Trstenjaka. Drugih pripomb predlagatelj v času obravnave odloka o proračunu 
ni prejel. Podane pripombe in zahteve je najprej obravnaval Odbor za proračun, 
finance in premoženjske zadeve ter ostali odbori, ki so svoja stališča podali Odboru za 
proračun.  Ta je na seji dne 02.03.1999 sprejel in predlagal razporeditev sredstev tako, da 
se znižajo postavke: plača podžupanov, javna občila in sredstva tekoče proračunske 
rezerve v skupni višini 3.385.530 SIT. Ta znesek in prenos presežka po Zaključnem računu 
1998 v višini 38.192.044 SIT pa se razporedi za namenska sredstva po Zaključnem računu 
1998, poveča se postavka - Sredstva za razvoj podjetništva, sredstva pa se namenijo še 
za lokalno cesto Mrzli studenec - Spodnje Lešane, - OŠ Gornja Radgona za opremo in 
ureditev knjižnice, ZKDiS za pokrivanje izgube in zapadlih obveznosti nastalih pri 
kinodejavnosti v letih 97 in 98, - SUN d.o.o. za 4. podjetniški forum in za medobčinsko 
društvo slepih in slabovidnih za adaptacijo prostorov, vse v skupni višini 41.577.575 SIT.  
V nadaljevanju je spregovorila o primerni porabi.  Tu so težave, saj občini manjka višina 
lastnih prihodkov, s katerimi bi zagotavljali 50% delež primerne porabe. Občina teh 
težav ne bi imela, če občinski svet v prejšnji sestavi ne bi ukinil raznih taks oziroma jih 
vkalkuliral v ceno posamezne komunalne storitve. Občinski svet bo tako moral pristopiti 
k spremembam odlokov, kateri bodo občini prinašali lastne prihodke.  Nadalje daje 
Zakon o financiranju občin v 16. členu tudi možnost, da se na podlagi sklepa 
občinskega sveta pri izračunu lastnih prihodkov upoštevajo sredstva samoprispevka, 
vendar le-ta morajo biti kot prihodek proračuna. Šele v primeru, ko se bodo te zad3eve 
uredile obstaja možnost, da se približamo izračunani višini primerne porabe, prav tako 
pa tudi od realizacije ostalih prihodkov, ki so že zajeti v primerni porabi. Prvi pokazatelj 
naše ocene bo analiza oziroma realizacija teh prihodkov v prvem poletju - mesecu 
juniju, na podlagi katere bomo ugotovili če moramo v mesecu septembru pristopiti k 
spremembi odloka. Predvideni prihodki so tako glede na podan predlog v drugi 
obravnavi korigirajo le za prenos sredstev po Zaključnem računu in so predvideni v višini 
1,212.292.000 SIT. 
Glede odhodkov proračuna je podala samo obrazlago tistih postavk, katere so se 
korigirale glede na prvo obravnavo in sicer: 
• v celoti se je upošteval predlog Odbora za proračun, finance in premoženjske 

zadeve, razen tega so bile opravljene še naslednje korekcije znotraj postavk: 
Znižale so se naslednje postavke: 

• javna dela za 1,3 mio SIT - na postavki OO RK kjer je bilo predvideno število delavk za 
izvajanje laične pomoči na domu, se zmanjša od 12 na 8 delavk, 

• otroško varstvo za 5,4 mio SIT. 
Zaradi vpisa generacije otrok 92 in 93 v devetletni program OŠ Gornja Radgona bo iz 
VVZ izpisano cca. 122 otrok, to pomeni, da se bo obveznost proračuna do VVZ 
zmanjšala. 



 18

• sredstva za knjižnico za 4,5 mio SIT. 
V zvezi s tem je dejala, da je Ljudska univerza javni zavod, katere ustanoviteljice so 
vse tri novo nastale občine, kar pomeni, da bodo  v letu 1999 ta zavod financirale, 
glede na določene deleže. Občina Gornja Radgona s predvidenimi sredstvi 16,5 mio 
SIT zagotavlja višji delež, kot je določen v odloku o ustanovitvi. Do leta 1998 je Občini 
Gornja Radgona skozi zagotovljeno porabo Ministrstvo za kulturo priznavalo sredstva 
v celoti za knjižnice, glede na spremembo Zakona o financiranju občin bo pač vsaka 
občina morala zagotavljati svoj delež - kot ustanovitelj. 
za opravljanje korekcije pa so se povečale naslednje postavke: 

• plače, prispevki, davki zaposlenih za 1,4 mio SIT, 
• OORK za laično pomoč 3,4 mio SIT (dve redno zaposleni delavki) 
• SCD za 0,4 mio SIT 
• financiranje strank 1,1 mio SIT 
• sofinanciranje nabave gasilskih vozil za PGD Žepovci, Žiberci, Ivanjševci, vsakemu za 

1,5 mio SIT. 
Predvideni prihodki v višini 1,212.892 SIT so razporejeni na tekoče obveznosti v višini 727,6 
mio SIT, kar predstavlja 60 % in 485,2 mio SIT - 40 % za investicije.  
Na koncu je predlagala občinskemu svetu, da odlok o proračunu za leto 1999 - druga 
obravnava sprejme. 
 
Gospod Milan NEKREP, član občinskega sveta je izrazil nezadovoljstvo nad prenizkimi 
postavkami, ki so namenjene kulturi. Predvsem ga moti postavka za knjižnico, ki je bila v 
predlogu odloka za drugo obravnavo znižana, ne da bi odbor za družbene dejavnosti 
to predlagal.  Sam tudi ni bil prisoten na seji Odbora za družbene dejavnosti, ko so 
obravnavali odlok o proračunu za drugo obravnavo.  Drugače bi na odboru vztrajal, da 
pripravijo amandma, da se postavka za knjižnico ne zniža.   S tem znižanjem sredstev se 
bodo dejansko znižal fond za nabavo knjig, kar je velika škoda.  Opomnil je prisotne, da 
občina še nima sprejetega Odloka o ustanovitvi knjižnice.  Zanimalo ga je, kako se bo 
prisililo ostali dve občini, da bosta dodali svoj del. Izrazil je prepričanje, da  je najmanj 80 
% obiskovalcev knjižnice prav iz občine Gornja Radgona.    
 
Gospod Anton TROPENAUER, član občinskega sveta in predsednik Odbora za proračun, 
finance in  premoženjske zadeve je podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve. To je sledeče: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je ugotovil, da je predlagatelj 
proračuna upošteval vse pripombe in predloge, ki so bili podani na drugo obravnavo 
odloka o proračunu s strani odbora. 
Nadalje odbor ugotavlja, da takšen predlog odloka o proračunu - druga obravnava 
odobravajo tudi ostali odbori in komisije in zato predlaga občinskemu svetu, da odlok o 
proračunu občine Gornja Radgona za leto 1999 sprejme v predloženem besedilu.« 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta je dejal, da je Odbor za področje 
družbenih dejavnosti veliko obravnaval vprašanja o kulturi. Tako so obravnavali vlogo 
ZKDiS Gornja Radgona in tudi Ljudske univerze glede sredstev za knjižnico. Obrazložitve, 
dane na odboru so bile tehtne z ozirom na druge javne zavode, ki delujejo za vse tri 
občine. Glede prireditve Meja na reki so na odboru zavzeli stališče, da ZKDiS organizira 
sestanek. Dejal je še, da je potrebno malo več strpnosti. Na koncu je  svetnike seznanil z 
mnenjem  Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki predlaga občinskemu svetu, da 
Odlok o proračunu za leto 1999 sprejme.  
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Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta in predsednik Odbora za gospodarstvo, 
obrt in podjetništvo je  dejal, da je tudi odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
obravnaval predlog odloka o proračunu za leto 1999. Menili so, da je sredstev za 
podjetništvo manj kot bi  želeli, vendar so izoblikovali stališče, da se odlok o proračunu 
za leto 1999 sprejme s tem, da predlaga, da se pri rebalansu proračuna sredstva za 
razvoj podjetništva povečajo. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo. Sledilo je glasovanje o predlogu odloka.  Z večino 
glasov (19 ZA in 1 VZDRŽANIM) je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  72: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o proračunu občine Gornja 
Radgona za leto 1999 -druga obravnava. 
 
 
 
Ad. 26:  Koledar prireditev v letu 1999 v Občini Gornja Radgona 
 
Gospod Peter CVETKOVIČ, strokovni sodelavec občinske uprave je svetnike seznanil s 
potekom dogodkov glede priprave koledarja prireditev. Koledar je pripravila komisija 
za izvedbo prireditev. Vsled naknadne uskladitve je predlagal spremembe in 
dopolnitve koledarja prireditev. Svetnikom je bila pred sejo razdeljena tudi zadnja - 
korigirana stran koledarja prireditev.  Poleg zadnje strani je napaka tudi na strani 2, kjer 
se pod zaporedno številko 3 (mesec april) spremeni datum in sicer sobota 24.04.1999. 
Na isti strani se črta prireditev v mesecu maju - Medobčinsko srečanje odraslih pevskih 
zborov, ostale zaporedne številke se temu primerno spremenijo. S predložitvijo zadnje 
nove strani je popravek prireditve v mesecu decembru, izvzame se namreč Praznični 
december, nadomesti pa se z Veselim decembrom. Prosil je svetnike, da te dopolnitve 
upoštevajo. Na kratko je spregovoril še o zadnji prireditvi - Pozdrav letu 2000.  Komisija 
tudi razmišlja o izdelavi priročnika v informativne in promocijske namene, v katerem bi 
bila navedena prireditev, kraj  in datum prireditve.  
 
Župan je koledar prireditev ocenil kot dobro izhodišče za delo začasne komisije, ki se 
lahko preimenuje tudi v stalno komisijo, če bomo z njenim delom zadovoljni.  
 
Po končani razpravi je bil sprejet naslednji 
   

S K L E P  št.  73: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Koledar prireditev v letu 1999 v občini 
Gornja Radgona.  
 
 
 
Ad. 27:  Odgovori na vprašanja, predloge in pobude svetnikov 
 
 
Odgovor na vprašanje gospoda Nekrepa o hotelu Grozd je podal gospod Peter 
CVETKOVIČ, strokovni sodelavec v občinski upravi.  Dejal je, da je odločitev 
dosedanjega lastnika in kupca o nakupu objekta popolnoma poslovna odločitev. Za 
nakup takšnega objekta sredi mesta mora imeti kupec tudi določen program in profitni 
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interes. Novi lastnik se bo sigurno ubadal s problemom pridobitve najbolj atraktivnih 
zadev. To je stvar nadaljnje poslovne odločitve lastnika. Če se ne moti, pa je v 
Ureditvenem načrtu mesto središče Gornja Radgona ta objekt opredeljen kot hotel. V 
tekstualnem delu ureditvenega načrta je verjetno tudi navedena hotelsko-gostinska 
dejavnost. Nov lastnik bo moral pri pridobivanju vseh dovoljenj sprovesti spremembo 
teh dokumentov oziroma načrtov in o tem bo odločal občinski svet. Je pa potrebno to 
najprej preveriti.  
 
Gospod župan se je zahvalil gospodu Cvetkoviču, v nadaljevanju pa ugotovil, da je 
dnevni red seje izčrpan. Vsem se je zahvalil za prisotnost in zaključil sejo ob 17.50 uri. 
 
 
 
ZAPISALA:                          SEJO VODIL: 
Simona Budja, l.r.            ŽUPAN 
            OBČINE GORNJA RADGONA: 
                                    Miha VODENIK, l.r. 
 


